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Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande

Hur går det med införandet av specialpsykiatriska omvårdnadsteam (SPOT-
team) i region Västerbotten? 

Specialspsykiatriskt omvårdnadsteam har funnits en tid i Skellefteå. SPOT-teamet arbetar 
mellan öppenvården och slutenvården, med många hembesök. Syftet är att förkorta 
vårdtiderna inom slutenvården och när det är möjligt minska på antalet inläggningar. När 
SPOT-teamet i Skellefteå kom i gång var man mycket tydlig med att det var ett nytt sätt att 
hjälpa patienter inom psykiatrin. Vården skulle komma närmare patienterna och genom att 
man skulle göra hembesök skulle detta innebära att patienterna skulle känna sig mer trygga.

Efter Skellefteå skulle även ett SPOT-team sjösättas inom psykiatrin i Umeå.

I region Västernorrland som haft SPOT-team i flera år uttryckte man att målet med 
verksamheten var att man genom ökad tillgänglighet och mer samverkan med kommunerna 
kunde leverera en patientsäker vård med hög kvalitet och god effektivitet i relation till 
kostnaden. När man utvärderade verksamheten i Örnsköldsvik fann man att målet hade 
uppnåtts. Fler patienter fick hjälp och många patienter blev färdigbehandlade tidigare än vad 
som hade varit fallet innan man införde SPOT-team, vilket medförde att det personliga 
lidandet hade minskat. 

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor;

- Har verksamheten med SPOT-team i Skellefteå utvärderats?
- Har Psykiatrin vid NUS infört SPOT-team?
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